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Pedagogická fakulta MU         Zápisy ze zasedání AS PdF MU – ak. r. 2022/2023 

Č. j.: MU-IS/88923/2023/2000108/PdF-1 

 

Zápis z 5. zasedání AS PdF MU 

ze dne úterý 7. března 2023 

(od 14:00, Konferenční a relaxační místnost RUV) 

 

Přítomni: 

Komora akademických pracovníků:  Studentská komora:    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 (přítomno celkem 19 senátorek a senátorů) 

Omluveni: 

Mgr. Petr Kamenický, Ph.D. 

Mgr. Jiří Šibor, Ph.D.  

      

Hosté:  

 

 

Zapisovatel: 

Mgr. David Košatka  

doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D.  

doc. RNDr. Jaroslav Beránek, CSc.  

doc. Mgr. Jana Kratochvílová, Ph.D.  

Mgr. Anastasija Sokolova, Ph.D.  

Mgr. Martin Vrubel, Ph.D.  

PhDr. Mgr. Dana Zámečníková, Ph.D. 

doc. Mgr. Petr Hala, Ph.D. et Ph.D. 

doc. Mgr. Petr Najvar, Ph.D. 

Mgr. Iva Frýzová 

Mgr. Jiří Mihola, Ph.D.  

 

Bc. Michal Bezůšek  

Mgr. David Košatka 

Mgr. Bc. Dominik Levíček  

Mgr. et Mgr. et Mgr. Bc. Lucie Hájková  

Michaela Skalníková 

Bc. Vojtěch Antoš  

Karel Frnka  

Bc. Ondřej Voráč  

Mgr. Pavel Sochor, Ph.D. 

 

 

 

 

doc. PhDr. Mgr. Simona Koryčánková, Ph.D. 

prof. PhDr. Tomáš Janík, Ph.D., M.Ed 

Ph.D. doc. Mgr. Tomáš Káňa, Ph.D. 

PhDr. Helena Vaďurová, Ph.D., M.Sc. 

Mgr. Petra Vystrčilová, Ph.D. 

 

RNDr. Hana Svobodová, Ph.D. 

Mgr. et Mgr. Marek Lollok, Ph.D. 

Ing. Šárka Kvizdová 

Mgr. Jan Šplíchal 

Mgr. Dagmar Kyselová 

Mgr. Pavla Žáková 

Dominik Justin Zelinka 
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Návrh programu zasedání senátu: 

1. Schválení programu zasedání  

2. Schválení zápisu ze 4. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2022/2023  

3. Schválení návrhu na nové složení Vědecké rady PdF MU  

4. Projednání návrhu prodloužení akreditace NMgr. programu Učitelství českého jazyka a 

literatury pro základní školy a se specializací na žáky s odlišným mateřským jazykem  

5. Doplnění členek/členů Legislativní komise AS PdF MU  

6. Schválení zástupců AS PdF MU do tzv. přijímací komise  

7. Různé 
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1. Schválení programu zasedání 

 

Předseda Adam zahájil 5. zasedání AS PdF a přivítal senátorky, senátory a všechny hosty. 

Seznámil senát s personální změnou ve složení senátu: Jaroslav Vrbas v souvislosti 

s ukončením pracovního poměru na PdF MU pozbyl mandát senátora. Dalším náhradníkem 

v pořadí je dr. Jiří Mihola z katedry historie; byl osloven a souhlasil. 

 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje sen. Vrubela a sen. Skalníkovou jako 

skrutátory 5. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2022/2023. 

Pro: 19; proti: 0, zdrželo se: 0; 

 

AS PdF MU schvaluje program 5. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2022/2023. 

Pro: 19; proti: 0, zdrželo se: 0; 

 

2. Schválení zápisu z 4. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2022/2023. 

 

Předseda Adam obdržel dvě drobné připomínky; zápis byl opraven a aktualizován 

v dokumentovém serveru. 

Sen. Vrubel vznesl dotaz, zda by mohl předseda Adam zaslat email poté, co vloží zápis na 

dokumentový server. 

Předseda Adam doporučil nastavit upozornění v IS, kdykoliv je provedena nějaká akce, např. 

vložen dokument. 

 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje zápis z 4. zasedání AS PdF MU v akad. 

roce 2022/2023. 

 Pro: 19; proti: 0, zdrželo se: 0; 

 

3. Schválení návrhu na nové složení Vědecké rady PdF MU 

 

Předseda Adam Tento krok vždy přichází s novým vedením; členy a členky vědecké rady po 

schválení senátem jmenuje děkanka fakulty. Seznam všech nominovaných byl zveřejněn na 

dokumentovém serveru včetně životopisů. Požádal děkanku o přiblížení klíče, jakým 

k nominacím přistupovala. 

Děkanka Koryčánková požádala senátory a senátorky, aby tomuto důležitému bodu věnovali 

maximální pozornost. Vědecká rada je klíčový orgán fakulty. Jedná se jak o interní, tak 

externí členy, kteří by měli být v poměru 3:1. Mezi externími členy jsou zastoupeni i 

odborníci z praxe s ohledem na diverzitu pracovních zkušeností, zastoupení různých typů škol 

a genderovou vyrovnanost. Složení VR odráží na fakultě zastoupené obory habilitačního 
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řízení, obory jmenovacího řízení a doktorské programy. Při výběru kandidátů brala děkanka 

ohled i na vědeckou a publikační činnost. 

Předseda Adam poděkoval za představení bodu a otevřel rozpravu. 

Sen. Zámečníková upozornila, že Mgr. Melichárková je ředitelkou na ZŠ Horácké náměstí, 

nikoliv ZŠ Horníkova, jak bylo uvedeno v návrhu, který členové AS obdrželi. 

Sen. Levíček se doptal, jak dochází k obměňování složení Vědecké rady.  

Děkanka Koryčánková reagovala, že je potřeba dodržet poměr mezi interními a externími 

členy a členkami, ale vědecká rada v průběhu let doplněna být může. Změny by samozřejmě 

opět schvaloval AS PdF. Věří, že takto sestavená vědecká rada by mohla začít fungovat už 

v dubnu. 

Předseda Adam doplnil, že vědecká rada může být doplněna i v případě, že by někdo 

odstoupil. 

Sen. Vrubel: U doc. Radové chybí v návrhu závorka s informací o tom, kde působí.  

Předseda Adam upozornil, že jde o technické nedopatření – závorka chybí pouze na 

hlasovacím lístku; v  návrhu, který byl senátu zaslán, je tato informace řádně uvedena. 

Děkanka Koryčánková: Doc. Radová zastupuje obor obecné lingvistiky. 

Sen. Bezůšek by se chtěl seznámit s principy, jak ke složení došlo. Zeptal se, jestli nejsou 

opomíjeny katedry, které nemají doktorské programy či které nejsou jinak zastoupeny. Dále 

se zeptal děkanky, jestli jednala i s potenciálními členy kateder, které zde nejsou zastoupeny. 

Děkanka Koryčánková: Návrh na složení VR se dopředu s katedrami neprojednává. 

Děkanka zasílá návrh přímo potenciálním členům a členkám. Primárním kritériem bylo 

zajištění toho, aby Vědecká rada mohla smysluplně fungovat a projednávat nezbytnou 

agendu. Ve VR nemusí mít zastoupení každá katedra. Nadhled a znalost jiných programů a 

oborů je zastoupena externími členy a členkami, kteří toto obsáhnou. Když se Vědecká rada 

schází, tak posuzuje různé programy a akreditace. Vědecká rada není orgán, který by měl mít 

veliké množství členů. Je to spíše vymezený okruh odborníků a odbornic, kteří velmi dobře 

znají provoz fakulty a univerzity.  

Prod. T. Janík: Vědecká rada se věnuje zejména jmenovacím, habilitačním a doktorským 

řízením. Další programy se do vědecké rady mohou v tomto smyslu také v budoucnu dostat, 

systém je otevřený.  

Sen. Vrubel si není jistý, jestli musí senát schvalovat paní děkanku jako členku Vědecké 

rady, protože ona je zároveň členkou a předsedkyní VR ze zákona. Navrhl vyřazení děkanky 

z hlasování. 

Předseda Adam podpořil návrh, že senát nebude hlasovat o děkance Koryčánkové. Na 

seznamu je z formálních důvodů. 

Sen. Najvar ocenil navrhované složení vědecké rady. Ocenil také, že se podařilo vyhnout 

běžnému nešvaru automaticky zahrnout do Vědecké rady členy vedení. Dále pozitivně 

akcentoval mezinárodní zastoupení a vznesl dotaz, jak bude v rámci agendy VR komunikovat 

externí člen VR z Rakouska prof. Hanus. 

Děkanka Koryčánková: Prof. Hanus z Rakouska mluví plynule česky. Navíc dobře zná 

lokální prostředí. 

Předseda Adam ocenil vyváženost návrhu na složení VR. Dále seznámil AS s postupem 

hlasování. Volba proběhne tajným hlasováním prostřednictvím hlasovacího lístku, který 

členky a členové AS obdrželi, vyplněný jej vhodí do hlasovací schránky. Vybírá se právě 

jedna možnost u každého navrženého člena či členky VR (souhlasím / nesouhlasím / zdržuji 

se). Pro zvolení je třeba obdržet nadpoloviční většinu. 
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Proběhlo tajné hlasování. Byla vyhlášena 15 min. přestávka pro sečtení hlasů.  

AS PdF MU schvaluje složení Vědecké rady PdF MU, jak bylo navrženo. 

Podrobný zápis z hlasování včetně počtu získaných hlasů u jednotlivých návrhů je k dispozici 

jako Příloha č. 1 tohoto zápisu.  

 

4. Projednání návrhu prodloužení akreditace NMgr. programu Učitelství českého 

jazyka a literatury pro základní školy a se specializací na žáky s odlišným 

mateřským jazykem 

 

Předseda Adam představil projednávaný bod a upozornil, že garantku programu doc. 

Šubrtovou, jež onemocněla, zastupuje na zasedání senátu dr. Hana Svobodová, jež v rámci 

programu vyučuje a aktivně působí v souvisejících projektech.  

Prod. Vaďurová shrnula procesy na MU spojené s prodloužením akreditací. Představený 

studijní program byl akreditován v roce 2016 a akreditace končí v roce 2023. Garantkou 

programu je doc. Šubrtová, která se nemohla na zasedání dostavit z důvodu nemoci; program 

je předkládán bez doc. Šubrtové, aby se stihlo schválení Vědeckou radou. Byla zpracována 

sebehodnotící zpráva, byla uspořádána hodnoticí schůzka a bylo formulováno formativní 

hodnocení k obsahové stránce programu. Pro prodloužení akreditace se předkládají zápisy 

z programových rad, plán rozvoje a další informace o studijním programu (export z IS). Rada 

pro vnitřní hodnocení následně rozhodne o tom, zda prodlouží programu akreditaci.  

Předseda Adam připomněl, že se nejedná o schvalování, ale o projednávání. Povinností 

senátu je návrh projednat a vyjádřit se k němu. Návrh následně schvaluje Vědecká rada 

fakulty.  

Dr. Hana Svobodová představila program Učitelství českého jazyka a literatury pro základní 

školy a se specializací na žáky s odlišným mateřským jazykem. Program je v ČR unikátní. 

Členové programu intenzivně spolupracují také s NPI. Program je uskutečňován od roku 

2017, jedná se tedy už o 5. ročník absolventů. V rámci programu bylo možné reagovat na 

současnou situaci se začleněním žáků z Ukrajiny.  

Sen. Levíček měl dotaz, jestli v rámci nové akreditace došlo k nějakým změnám a také se 

zeptal na hodnocení. Všiml si, že v hodnocení byly zmíněny praxe, ptá se proto, zda byly 

návrhy reflektovány. 

Dr. Hana Svobodová: současná situace s Ukrajinou umožnila propojit studující s žáky 

s odlišným mateřským jazykem. Dále se snažili v rámci programu převést některé předměty, 

které byly povinně volitelné, do povinných předmětů, jako například předmět testování a 

hodnocení. K dispozici je také možnost spolupráce s Metou. 

Předseda Adam se zeptal na zapojení zahraničních expertů a tvorbou skript; obojí bylo 

přislíbeno v plánu rozvoje. 

Dr. Hana Svobodová: Jsou zapojeni mezinárodní partneři – Regensburg, Lublaň aj. 

Univerzita v Lublani má například zájem o výměnu studentů. Podařilo se získat Otevřenou 

výzvu 2, v rámci které vzniká učebnice. Studenti si sami zkouší vytvořit učebnici a 

vyučující programu působí jako supervizoři.  

Sen. Frnka měl dotaz na učebnici, která by byla zaměřena i na didaktiku. 

Dr. Hana Svobodová: V rámci Otevřené výzvy je v plánu i publikace zaměřená na didaktiku. 

Během ukrajinské krize vznikaly materiály a metodiky, které by pomohly vyučujícím. 
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Sen. Sokolová se zeptala, jestli přemýšleli nad tím, že by se program nabízel jako 

dvouoborový. 

Dr. Hana Svobodová: Jedná se o jednooborový program, ale nabízí se i kombinace. 

Myšlenku sen. Sokolové vítá.  

Prod. Lollok reflektoval zkušenost, kterou již s programem mají a umí si takovou spolupráci 

představit.  

Sen. Skalníková navrhla výuku češtiny pro osoby se sluchovým postižením. 

Předseda Adam ukončil diskuzi a vyvolal hlasování. 

Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh prodloužení akreditace NMgr. programu 

Učitelství českého jazyka a literatury pro základní školy a se specializací na žáky s odlišným mateřským 

jazykem a doporučuje jej ke schválení Vědecké radě Pedagogické fakulty MU. 

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0.  

 

5. Doplnění členek/členů Legislativní komise AS PdF MU 

 

Předseda Adam: V souvislosti s novou rolí proděkana dr. Lollok skončil jako předseda i jako 

člen Legislativní komise, proto je zapotřebí doplnit členy/členky Legislativní komise AS PdF 

MU (jsou fakticky dvě volná místa) a zvolit předsedu/předsedkyni. Přečetl současné složení: 

 

Mgr. Bc. Dominik Levíček 

doc. Mgr. Petr Najvar, Ph.D. 

Mgr. Jiří Šibor, Ph.D. 

Mgr. Martin Vrubel, Ph.D. 

Mgr. Pavla Žáková 

 

Komise má mít v souladu s dřívějším usnesením AS PdF MU nejvýše 7 členů/členek. 

Předseda/předsedkyně se volí na schůzi komise. Zeptal se, zda jsou návrhy na doplnění 

komise. 

Sen. Vrubel navrhl sen. Miholu. Ve své roli poslance se hojně věnoval legislativě, jeho 

členství by mělo logiku a pro AS by bylo jistě přínosem. 

Sen. Mihola s kandidaturou souhlasil. 

 

Sen. Levíček navrhl sen. Antoše.  

Sen. Antoš s kandidaturou souhlasil. 

 

Předseda Adam navrhl, aby volba proběhla formou tajného hlasování.  

Výsledky hlasování:  

Sen. Antoš – počet hlasů: 16 

Sen. Mihola – počet hlasů: 19. 

AS PdF MU schvaluje doplnění Legislativní komise AS PdF MU o sen. Miholu a sen. Antoše. 

Sen. Vrubel přislíbil, že svolá schůzku Legislativní komise, aby mohl být zvolen její 

předseda. 
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6. Schválení zástupců AS PdF MU do tzv. přijímací komise  

 

Předseda Adam: Jedná se o komisi, kterou jmenuje děkanka fakulty. Projednává výsledky 

přijímacího řízení, zasedá ve dvou termínech (pro bakalářské a magisterské studium). Typicky 

jsou v ní zastoupeni proděkani pro studium, děkanka, vedoucí studijního oddělení. Doc. 

Němec za svého působení jmenoval dva zástupce za senát (předsedu a místopředsedu AS). 

Děkanka by si přála, aby zastoupení senátu bylo za AS obdobné, navrhuje tedy za AS sen. 

Adama a Levíčka. Je třeba zvolit i náhradníky. Zájem projevila sen. Frýzová.  

Sen. Bezůšek se přihlásil jako náhradník za SK AS PdF MU. 

Předseda Adam navrhl hlasování aklamací, nikdo nebyl proti.  

 

AS PdF MU schvaluje jako zástupce AS PdF MU v tzv. přijímací komisi sen. Adama a sen. 

Levíčka, a jako jejich náhradníky sen. Frýzovou a sen. Bezůška. 

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0.  

 

Předseda Adam doplnil, že komise bude zasedat 17. 5. pro Bc studium a 28. 6. pro NMgr. 

studium, vždy od 9:30. 

 

7. Různé 

Předseda Adam připomenul plánované setkání zástupců AS pedagogických fakult v Hradci 

Králové.  

Sen. Kratochvílová (projevila emailem zájem se setkání zúčastnit): ráda by mluvila s AS o 

novele zákona pedagogických pracovníků. Věří, že na avizovaném setkání by se dalo hovořit 

o stanoviscích jednotlivých senátů. 

Sen. Mihola by se rád zúčastnil právě z důvodu avizované novely zákona.  

 

Předseda Adam se zeptal na témata projednávaná na včerejším (6. 3.) zasedání AS MU.  

Sen. Košatka: na jednání se pochvalně hovořilo o MUNI Pomáhá a letní škole doučování, 

dále se jednalo o rekonstrukci kolejí na Vinařské, zvýšení stipendií pro doktorandy, zvyšování 

cen kolejného a průběhu výběrového řízení na pozici ochránkyně/ochránce práv. 

Sen. Vrubel doplnil informace z legislativní komise, která senátu předcházela. Tam se kromě 

bodů, které byly projednávány na senátu, také řešila délka funkčního období, jež bylo 

prodlouženo v souvislosti k covidem. I když některé fakulty mohou mít vymezeny daty, kdy 

období končí a začíná, tak funkční období je tomu nadřazené. AS by měl tedy jen v tomto 

smyslu změnit Jednací řád. První možnost je volba senátu jen na půl roku, aby se držela data, 

tak jak jsou, druhou možností je novela. Doteď byl tento model funkční, protože nikdo 

neočekával, že by docházelo k prodlužování či zkracování mandátů. 

Sen. Levíček znovu otevřel bod z minulého zasedání a zeptal se, jak se situace na fakultě 

vyvíjí ohledně problematiky nevhodného chování a sexuálního obtěžování.  
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Děkanka Koryčánková: Téma začalo rezonovat nejen fakultou ale i univerzitou. Na FSS se 

na toto téma konala beseda. Ocenila zastoupení účastníků a účastnic z PdF, kteří přišli. Věří, 

že i toto setkání ukázalo, že se jedná o téma, kterému je třeba se věnovat a mluvit o něm. Jako 

stěžejní vnímá osvětu o tomto tématu vč. legislativy, která je s tím spojena. O tématu hovořil i 

rektor na AS MU. Děkanka stále čeká na doporučení RMU týkající se třetího kolegy na 

Pedagogické fakultě v souvislosti s kauzou sexuálního obtěžování. Následně zváží, zda se 

návrhem bude či nebude řídit. PdF najala právní firmu, která se zaměřuje na pracovní právo. 

Výsledkem bude právní stanovisko k případům, které PdF musela, řešit včetně doporučení a 

vize do budoucna.  

 

Sen. Levíček navrhl možnost společného posezení vždy po zasedání AS PdF MU.  

Sen. Skalníková navrhla aktivní teambuilding.   

Sen. Frýzová navrhla návštěvu fakultní zahrady Kejbaly.  

 

Předseda Adam poděkoval přítomným senátorům a senátorkám za aktivní účast a pozval na 

další zasedání.  

 

 

Zapsal: Mgr. David Košatka 7. 3. 2023 

Schválil: doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D. předseda AS PdF MU 15. 3. 2023 
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Usnesení z 5. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2022/2023 

 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje sen. Vrubela a sen. Skalníkovou jako 

skrutátory 5. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2022/2023. 

 AS PdF MU schvaluje program 5. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2022/2023. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU schvaluje zápis z 4. zasedání AS PdF MU v 

akad. roce 2022/2023. 

 AS PdF MU schvaluje složení Vědecké rady PdF MU, jak bylo navrženo. 

 Akademický senát Pedagogické fakulty MU projednal návrh prodloužení akreditace NMgr. 

programu Učitelství českého jazyka a literatury pro základní školy a se specializací na 

žáky s odlišným mateřským jazykem a doporučuje jej ke schválení Vědecké radě 

Pedagogické fakulty MU. 

 AS PdF MU schvaluje doplnění Legislativní komise AS PdF MU o sen. Miholu a sen. 

Antoše. 

 AS PdF MU schvaluje jako zástupce AS PdF MU v tzv. přijímací komisi sen. Adama a sen. 

Levíčka, a jako jejich náhradníky sen. Frýzovou a sen. Bezůška.. 
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Příloha č. 1 

 

Návrh na složení Vědecké rady PdF MU na období 2023 – 2027 

 

ZÁPIS O VÝSLEDKU TANÉHO HLASOVÁNÍ 7. 3. 2023 

 
 Jméno, příjmení, tituly  souhlasím nesouhlasím zdržuji se 

  doc. PhDr. Simona KORYČÁNKOVÁ, Ph.D.    

  doc. Mgr. Světlana HANUŠOVÁ, Ph.D. (DCJ)  19 0 0 

  prof. PaedDr. Radek HORÁČEK, Ph.D. (VV)  17 1 1 

  prof. PhDr. Tomáš JANÍK, Ph.D., M.Ed. (PED)  18 1 0 

  prof. PhDr. Věra JANÍKOVÁ, Ph.D. (DCJ)  18 0 1 

  doc. PhDr. Tomáš KÁŇA, Ph.D. (DCJ)  12 1 6 

  doc. Mgr. Petr KNECHT, Ph.D. (DIDGEO)  17 1 1 

  doc. PhDr. David KROČA, Ph.D. (JLK)  17 1 1 

  doc. Mgr. Jana KRATOCHVÍLOVÁ, Ph.D. (PED)  19 0 0 

  doc. PhDr. Jiří NĚMEC, Ph.D. (SOCP)  18 1 0 

  doc. PhDr. Karel PANČOCHA, Ph.D. (SPECPED)  17 0 2 

  doc. PhDr. Marek SEDLÁČEK, Ph.D. (HV)  19 0 0 

  doc. PaedDr. Hana STEHLÍKOVÁ BABYRÁDOVÁ, Ph.D. (VV)  15 2 2 

  doc. PhDr. Věra VOJTOVÁ, Ph.D. (SPECPED)  17 0 2 

  prof. PhDr. Milan POL, CSc. (PED)  19 0 0 

  prof. PhDr. Ladislav RABUŠIC, CSc. (SOCIOL)  15 2 2 

  doc. Mgr. Irena RADOVÁ, Ph.D.  17 1 1 

  prof. PhDr. Beáta BALOGOVÁ, Ph.D., MBA (děkanka FF  
Prešovskej univerzity)  

19 0 0 
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  prof. PhDr. Martin BÍLEK, Ph.D. (PdF UK Praha, Didaktika 
přírodních věd)  

19 0 0 

  prof. PhDr. Alexandra BITUŠÍKOVÁ, CSc. (FF UMB, Katedra 
sociálnych štúdií a etnologie)  

19 0 0 

  Univ.-Prof. Dipl. Arch. ETH Dr. Christian HANUS (děkan 
Fakultät für Bildung, Kunst  and Architektur, Donau-Universität 
Krems, Rakousko) (VV, PED)  

18 0 1 

  prof. PaedDr. Iva STUCHLÍKOVÁ, CSc.(PdF JČU v Č. 
Budějovicích) (PSY)  

18 0 1 

  doc. Mgr. Kateřina VITÁSKOVÁ, Ph.D. (PdF UP v Olomouci) 
(SPECPED)  

19 0 0 

  prof. PhDr. MgA. František VANÍČEK, Ph.D. (děkan PdF UHK, 
Hudební  výchova)  

19 0 0 

 prof. PaedDr. Eva STRANOVSKÁ, PhD. (DCJ, Katedra 
romanistiky a germanistiky, FF UKF v Nitre) 

18 0 1 

 doc. PhDr. Tomáš ČECH, Ph.D. (SOCPED, Ústav pedagogiky a 
sociálních studií, PdF UPOL)  

19 0 0 

  RNDr. Václav KLEMENT (ředitel Gymnázium a SOŠ Vyškov) 
odborník z praxe   

18 0 1 

  PhDr. Mgr. Petr KOPEČNÝ, Ph.D. (ředitel ZŠ Logopedická Brno) 
odborník z praxe  

17 0 2 

 Mgr. et Mgr. Ivana MELICHÁRKOVÁ (ředitelka ZŠ Horácké 
náměstí), odbornice z praxe  

19 0 0 

 

 


